

Franckesche Stiftungen zu Halle

Memoria Theologorum Wirtembergensium Resuscitata, h.e. Biographia Præcipvorum Virorum, qui à tempore Reformationis usque ad hanc nostram ætatem ...

Accessit Elenchus Scriptorum tum editorum, tum in Manuscriptis latentium cum
Supplementis atque Indicibus necessariis

Fischlin, Ludwig Melchior

Ulmæ, Anno M.DCC.X.

VD18 90845382

Titelblatt

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:5:1-216309

J. N. J.
MEMORIA THEOLOGORUM
WIRTEMBERGENSIUM RE-
SUSCITATA,
b. e.

BIOGRAPHIA
PRÆCIPVORVM
VIRORVM,

qui à tempore Reformationis usque ad
hanc nostram ætatem partim in Ducatu Wir-
tembergico Verbum Domini docuerunt, partim extra
suam hanc Patriam vocati Ecclesiæ Christi
aliis in terris inservierunt,

atq;

*Vel scriptis Theologicis, vel officiorum
dignitate, vel aliis meritis prestan-
tibus inclaruere.*

Accessit Elenchus Scriptorum tum edito-
rum, tum in Manuscriptis latentium cum Supple-
mentis atque Indicibus necessariis.

Pars I.

DR. A. THOLUCK

AUCTORE

M. LUDOVICO MELCHIORE
FISCHLINO,

Ministro Verbi Stuttgardiano.

ULMÆ,

Sumptibus GEORGII WILHELMI Rühnens/
Bibliop. Anno M. DCC. X.

Dhegoreus VVhearus in Relect. Hyemal.

Seet. 31. pag. 116. 117.

Præposterum, ne dicam absurdum, arbitror esse desiderium aliena & longinqua lustrare velle, citeriora & domestica prorsus negligere : exterar Urbes & procul hinc remotas quærere ; nostras & proximas vix semel vidisse aut nôsse.

Georg. Fabricius.

Turpe & Cive subdito indignum, externa inquirere, & res peregrinas admirari ; bona verò patria non considerare, nec positam ante oculos principum (Doctorum) suorum virtutem suspicere & magnificare.

5/THOL: XII 1713